

CAREFUL USAGE

- If this product becomes dirty, wipe it with a soft, dry cloth. Avoid using thinner or other solvents.
- Make sure to charge built-in batteries at least once every six months. If batteries are not used for an extended period of time, they may become impossible to charge.
- Attach a Joy-Con 2 strap to each controller when instructed to do so in the software. To attach a Joy-Con 2 strap accessory, match the + or − Button on the controller with the same symbol on the accessory. Secure the strap around your wrist and hold the controller firmly. You can detach a strap by holding the release button on the back of the Joy-Con 2 it's attached to.
- Observe the following precautions when using mouse controls:
 - If any dust or dirt is present on the Joy-Con 2, the Joy-Con 2 strap or the table or surface being used, wipe it clean before use.
 - Use the Joy-Con 2 on a flat surface with no sharp edges or protrusions.
 - Avoid using the Joy-Con 2 on surfaces that are easily scratched. It is recommended that you use a mousepad or mat.
 - Do not strike the Joy-Con 2 forcefully or press on it when moving it around.

How to Use

Charge and pair controllers before using them for the first time. You can charge and pair controllers by attaching them directly to the Nintendo Switch 2 console (BEE-001) or using the Joy-Con 2 charging grip (BEE-010) (each sold separately).

How to Activate and Deactivate Wireless Network Port

The device has one wireless network port available via Bluetooth®.

- To activate Bluetooth, connect controllers to the console and pair them.
- To deactivate Bluetooth, turn on the console's flight mode function (with Bluetooth set to Off) in handheld or tabletop mode. Once flight mode is active, controllers will be disconnected from the console and the network port will be deactivated.

Nintendo Customer Support

https://www.nintendo.sa/support

Disposal of this Product

Do not dispose of this product or built-in batteries in household waste.

For details see **https://www.nintendo.sa/support** or **https://www.nintendo.com/eu/docs**

Batteries should be removed by a qualified professional. Visit **https://www.nintendo.com/eu/battery** for more information.

المواصفات التقنية • Technical Specifications

Joy-Con 2 (L) (يسار)	نطاق (نطاقات) تردد التشغيل Operating frequency band(s)	تردد موجات الراديو الأقصى Maximum radio-frequency power
Bluetooth	2402-2480MHz	6.5dBm

Joy-Con 2 (R) (يمين)	نطاق (نطاقات) تردد التشغيل Operating frequency band(s)	تردد موجات الراديو الأقصى Maximum radio-frequency power	أقصى قوة مجال Maximum field strength
Bluetooth	2402-2480MHz	6.5dBm	–
NFC	13.56MHz	–	-7.68dBµA/m

لتعريف وشرح الرموز والعلامات المستخدمة للمنتج، يرجى زيارة **https://www.nintendo.com/eu/docs**
 For explanation of the symbols and markings used on this product, see **https://www.nintendo.com/eu/docs**

إعلان المطابقة / DECLARATION OF CONFORMITY

تعلن شركة Nintendo أن نوع المعدات الراديوية (Joy-Con 2) يتوافق مع المتطلبات الأوروبية 2014/53/EU.

يوفر النص الكامل لإعلان المطابقة على العنوان التالي على الإنترنت: **https://www.nintendo.com/eu/docs**

Hereby, Nintendo declares that the radio equipment type (Joy-Con 2) is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: **https://www.nintendo.com/eu/docs**

معلومات التصميم الإيكولوجي:

المعلومات المتعلقة بكفاءة الطاقة والموارد في هذا المنتج متوفرة في **https://www.nintendo.com/eu/ecodesign**

Product Ecodesign Information

Information concerning this product's energy efficiency and resource efficiency is available at **https://www.nintendo.com/eu/ecodesign**

Nintendo Co., Ltd., Kyoto 601-8501, Japan • Manufacturer • المصنع		
AIC Trading Ltd, 6312 Al Imam Saud Ibn Faisal Rd, Al Malqa, Riyadh, 13523 • importeer in KSA • المستورد في المملكة العربية السعودية		
BEE-012, BEE-014, BEE-018 • MODEL NO. • رقم الموديل		

علامة وعلامات **Bluetooth®** هي علامات مسجلة تملكها Bluetooth SIG, Inc. وأي استخدام لهذه العلامات من Nintendo هو استخدام مرخص له.

أي علامات مسجلة أو أسماء تجارية أخرى هي ملك لأصحابها.

The Bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by Nintendo is under license. Other trademarks and trade names are those of their respective owners.

© Nintendo

.Nintendo هي علامة مسجلة لدى Nintendo Switch
 Nintendo Switch is a trademark of Nintendo.



Nintendo Switch™ 2 Joy-Con™ 2

Art.-Nr.: 10015266

FXA–BEE–A–JA–SAU–C0

عربي

قد يُغيّر Nintendo مواصفات المنتج وتحديث هذه المعلومات من وقت لآخر. تتوفر أحدث نسخة من هذا المستند على **https://www.nintendo.com/eu/docs** أو **https://www.nintendo.sa** (هذه الخدمة قد لا تتوفر في بعض الدول).

تعليمات السلامة والأمان

يرجى قراءة وإتباع تعليمات السلامة والأمان. قد يؤدي تجاهل هذه التعليمات إلى حدوث إصابة أو ضرر. يجب على البالغين الإشراف على استخدام المنتج عندما يستخدمه الأطفال.

تحذير – البطاريات

- توقف عن الاستخدام إذا كانت البطارية تسرب. إذا لامس سائل البطارية عينيك، اشطف عينيك على الفور بكمية كبيرة من الماء واستشر الطبيب. إذا تسرب أي سائل على يديك، اغسلهما جيدًا بالماء. امسح السائل بعناية من سطح الجهاز بقطعة قماش.
- يحتوي المنتج على بطارية أيون الليثيوم قابلة لإعادة الشحن. لا تستبدل البطاريات بنفسك. إخراج البطارية واستبدالها يتطلب فني مؤهل. يرجى التواصل بخدمة عملاء Nintendo للحصول على المزيد من المعلومات.

تحذير – الأمان والكهرباء

- لشحن هذا المنتج، استخدم فقط جهاز Nintendo Switch 2 (BEE-001) أو مقبض شحن Joy-Con 2 (BEE-010) (يباع بشكل منفصل).
- إذا سمعت صوتًا غريبًا أو رأيت دخانًا أو شممت رائحة غريبة، توقف عن استخدام المنتج واتصل بخدمة عملاء Nintendo.
- لا تعرّض هذا المنتج للحريق أو المايكروويف أو ضوء الشمس المباشر أو درجات الحرارة المرتفعة أو المنخفضة للغاية.
- لا تسمح للسوائل بالوصول إلى المنتج ولا تستخدم المنتج بأيدي مبتلة أو مريّبة. لا تستخدم أو تخزن المنتج في أماكن رطبة. إذا وصل السائل إلى الداخل فتوقف عن الاستخدام واتصل بخدمة عملاء Nintendo.
- لا تعرّض المنتج أو البطاريات المدمجة لقوة زائدة.
- لا تلمس المنتج أو الأجهزة المتصلة به أثناء الشحن أو فترات العواصف الرعدية.
- لا تفكك أو تحاول إصلاح المنتج أو البطارية المدمجة. إذا كانت الأجهزة تالفة فتوقف عن استخدامها واتصل بخدمة عملاء Nintendo. لا تلمس المناطق التالفة. تجنب ملامسة أي سائل مشرب.

تحذير – تعليمات عامة

- احتفظ بالجهاز وملحقاته ومواد تعبئته بعيدًا عن متناول الأطفال والحيوانات الأليفة. الأجزاء الصغيرة قابلة للإبتلاع.
- لا تستخدم الجهاز على حدود 15 سم من جهاز تنظيم نبضات القلب أو أي جهاز طبي مزروع. استشر طبيبك قبل الاسخدام إذا كنت تستعمل أي من هذه الأجهزة الطبية.
- بعض الأماكن لا تسمح باستخدام الأجهزة اللاسلكية مثل الطائرات أو المستشفيات. يرجى اتباع اللوائح والتعليمات من الجهات المعنية.
- لا ينبغي للأشخاص الذين لديهم إصابة أو اضطراب متعلق بأصابعهم أو أيديهم أو أذرعهم استخدام خاصية الاهتزاز.

استخدم بحرص

- إذا اتسخ المنتج، امسحه بقطعة قماش ناعمة وجافة. تجنب استخدام مخفف الطلاء (الثر) أو أي محاليل أخرى.
- تأكد من شحن البطاريات المدمجة مرة واحدة كل ستة أشهر على الأقل. إذا لم تستخدم البطاريات لفترة طويلة فقد تصبح غير قابلة للشحن.
- وصل ربط المعصم لكل وحدة تحكم عندما يتّضح من قبل اللعبة لتوصيل ربطة معصم Joy-Con 2، طابق علامة زر (+) في وحدة التحكم مع العلامة في الإكسسوار. اربط ربطة المعصم حول معصمك بإحكام. يمكنك فك ربطة المعصم عن طريق زر الفصل متواجد خلف وحدة تحكم Joy-Con 2.
- اتبع الاحتياطات التالية عند استخدام تحكم الفأرة:
 - في حال تواجد غبار أو تراب على وحدة تحكم Joy-Con 2 أو ربطة المعصم أو الطولوة أو السطح المستخدم، امسحها قبل الاسخدام.
 - استخدم وحدة تحكم Joy-Con 2 على سطح مسطح بدون تشققات أو زوايا حادة.
 - تجنب استخدام وحدة تحكم Joy-Con 2 على السطوح سهلة الخدش. يُفضل استخدام فرشاة للفأرة.
 - لا تضرب باستخدام وحدة تحكم Joy-Con 2 ولا تضغط عليها بقوة أثناء تحريكها.

كيفية الاستخدام

اشحن وعزّف وحدات التحكم قبل استخدامها أول مرة. يمكنك شحن وحدتي التحكم عن طريق توصيلهما بالجهاز مباشرة أو باستخدام مقبض شحن Joy-Con 2 (يباع بشكل منفصل).

كيفية تفعيل وإلغاء تفعيل منافذ الاتصال اللاسلكي

يحتوي هذا المنتج على منفذ اتصال لاسلكي عن طريق **Bluetooth®**.

- لتفعيل **Bluetooth®**، وصل وحدات التحكم بالجهاز وعزّفهم.
- لإلغاء تفعيل **Bluetooth®**، شغل وضع الطيران على الجهاز (مع إعطاء خاصية Bluetooth) في وضع المحمول أو على الطاولة. عند تشغيل وضع الطيران، سيتم فصل جميع وحدات التحكم من الجهاز وسيتم إلغاء تفعيل منفذ الاتصال اللاسلكي.

خدمة عملاء Nintendo

https://www.nintendo.sa/support

التخلص من المنتج

لا تتخلص من هذا المنتج أو البطارية المدمجة في النفايات المنزلية.

لمزيد من التفاصيل، فضل زيارة **https://www.nintendo.sa/support** أو **https://www.nintendo.com/eu/docs**

إزالة البطاريات تتطلب فني مؤهل. لمعرفة المزيد من المعلومات، فضل زيارة **https://www.nintendo.com/eu/battery**

ENGLISH

Nintendo may change product specifications and update this information from time to time. The latest version of this document is available at **https://www.nintendo.sa** or **https://www.nintendo.com/eu/docs** (This service may not be available in some countries.)

Health and Safety Information

Please read and observe the health and safety information. Failure to do so could result in injury or damage. Adults should supervise the use of this product by children.

⚠ WARNING – Batteries

- Stop using this product if batteries are leaking. If battery fluid comes into contact with your eyes, immediately rinse your eyes with plenty of water and consult a doctor. If any fluid leaks on your hands, wash them thoroughly with water. Carefully wipe the fluid from the exterior of this product with a cloth.
- The product contains a rechargeable lithium-ion battery. Do not replace the batteries yourself. The batteries must be removed and replaced by a qualified professional. Please contact Nintendo Customer Support for more information.

⚠ WARNING – Electrical Safety

- Use the Nintendo Switch 2 console (BEE-001) or the Joy-Con 2 charging grip (BEE-010) (each sold separately) to charge this product.
- If you hear a strange noise, see smoke or smell something strange, stop using this product and contact Nintendo Customer Support.
- Do not expose device to fire, microwaves, direct sunlight, high or extremely low temperatures.
- Do not let this product or built-in batteries come into contact with liquid and do not use this product with wet or oily hands. If liquid gets inside, stop using this product and contact Nintendo Customer Support.
- Do not expose this product or built-in batteries to excessive force.
- Do not touch this product or connected devices while charging during a thunderstorm.
- Do not disassemble or try to repair this product or built-in batteries. If there is any damage, stop using the product and contact Nintendo Customer Support. Do not touch damaged areas. Avoid contact with any leaking fluid.

⚠ WARNING – General

- Keep this product and packaging materials away from young children and pets. Items may be accidentally ingested.
- Do not use this product within 15 centimetres of a cardiac pacemaker while using wireless communication. If you have a pacemaker or other implanted medical device, first consult a doctor.
- Wireless communication may not be allowed in certain places such as aeroplanes or hospitals. Please follow respective regulations.
- Persons who have an injury or disorder involving their fingers, hands or arms should not use the vibration feature.